

Ref : **ADM/LMN/2025/37** : المرجع
Date: **10/05/2025** : التاريخ

LOCAL MARINE NOTICE IN ABU DHABI

النشرة البحريّة المحليّة لإمارة أبوظبي

To : All users of waterways, mariners and maritime operators in Abu Dhabi

إلى : جميع مستخدمي الممرات المائية والبحارة
والمشغلين البحريين في أبوظبي

Location : Khor Al Bazim - Abu Dhabi

الموقع : خور البزم - أبوظبي

Subject : Unlit Floating Pipeline

الموضوع : أنبوب عائم بدون إضاءة

Kindly be informed that there has been a report of an unlit floating pipeline, which has been located in Khor Al Bazim Waterways coordinates Latitude: 24°07'50.6"N and Longitude 53°24'58.7"E at Al Harmiyah waterfront as per the illustrative map attached.

تحيطكم علماً بأنه تم إبلاغنا برصد أنبوب عائم بدون إضاءة في الممرات المائية بخور البزم عند الإحداثيات الواقعة في دائرة العرض 24 07 50.6 شمالاً وخط الطول 53 24 58.7 شرقاً، في الواجهة المائية لمنطقة الهرمية، كما هو موضح في الخريطة التوضيحية المرفقة.

All users of waterways, mariners and maritime operators are advised to be extra vigilant, maintain a safe distance from the location of the floating pipeline and take all the necessary precautions.

على جميع مستخدمي الممرات المائية والبحارة والمشغلين البحريين توخي الحيطة والحنر، والابتعاد عن موقع الأنبوب العائم بمسافة آمنة واتخاذ كافة الاحتياطات اللازمة.



سيف المهييري

الرئيس التنفيذي - أبوظبي البحريّة

Capt. Saif Al Mheiri
CEO - Abu Dhabi Maritime

الخريطة التوضيحية

Illustrative Map

